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Ejerforeningen Søbyen Etape 2  
Bestyrelsesmøde d. 14.03.2018 – kl. 19.00.  
Deltagere: Ole Bøje (formand), Lars Møller (næstformand), Betina Bollerup, Charlotte Ladefoged Hansen, 
Hans Høyrup Petersen (delvist, ifm. afkalkningsanlæg) 
Fraværende: Jan Eriksen  
 
Referat  
1) Orientering fra formanden: Der var ingen punkter.  
 
2) Status på aktuelle punkter:  

Etablering af fælles afkalkningsanlæg: På baggrund af beslutning på generalforsamling omkring anskaf-
felse af fælles afkalkningsanlæg blev det på mødet aftalt at der skal indhentes tilbud på to anlæg, BWT 
(via VVS firma i Århus) samt Grünbeck (via Guldager). Kapacitet på anlæg ca. 2200 m3. Tilbud skal være 
alt inkl., d.v.s. på totalentreprise inkl. el, serviceaftale m.v. Aktion: Hans Høyrup Petersen og Hans Kri-
stian Nielsen.  

 

3) Evt.  

1) Permanent ”stopper” på dør (dørholder). Aktion: Ole og Lars kontakter Micky 

2) Udskiftning af håndtag på indgangsdøre til greb. Aktion: Ole og Lars kontakter Micky 

3) Dørtelefon, sikring af at alle virker og ejerforening ikke står med ansvar trods udløb af garanti. Aktion: 
Ole og Lars kontakter Micky 

4) Adgang til tag (røglem). Aktion: Ole og Lars kontakter Micky 

5) Brune afllejringer på facader. Aktion: Ole og Lars kontakter Micky 

6) Kontaktperson vedr. skift af navneskilte, navne på postkasser: Ejerforening kontaktes via hjemmeside. 
Betina tager aktion herefter 

 
4) Næste møde:  
Der indkaldes til møde når tilbud er modtaget på afkalkningsanlæg.  

 


